
REFERAT STYREMØTE – 
NRK AVD. ØSTFOLD 

31.10.2023 

  
 

TID: 17:30 

STED: Stikka 

Til stede: Reidun, Karianne, Linda, Stein. 

Lars Erik og Mona på teams. 

Forfall: Hanne. 

SAKSNR. SAK KOMMENTAR ANSVARLIG  

66/23 
Godkjenning av innkalling til 
styremøtet 

  Linda   

   
    

67/23 INNKOMMET KORRESPONDANSE       

24.9 

Mail fra Lina Akselsen ang 
påmelding Hverdagslydighet på 
Ise.  

Svart 
Karianne 

 

24.9 

Mail fra hovedstyret ang dato for 
utstilling 2024 

Videresendt SUK Karianne 
 

26.9 

Mail fra NKK ang sluttrapportering 
20 - 23083 

 
 

 

26.9 

Mail fra NKK ang anerkjent 
sluttoppgjør – 20 -23083 

 
Reidun 

 

26.9 

Mail fra NKK ang sluttoppgjør 20 - 
23084 

 
Reidun 

 

26.9 

Mail fra Tine Z. ang kritikk på 
Dogweb 

Besvart 
Karianne 

 

26.9 Kreditnota fra NKK 2898864  Reidun  

26.9 Kreditnota fra NKK 2898865  Reidun  

27.9 

Mail fra Tine Thorgersen om at 
det ikke arrangement Åpen dag 
likevel 

 
 

 

27.9 

Bekreftelse fra NRK på påmelding 
til infomøte  

 
 

 

28.9 

Bekreftelse fra Anne Mette 
Sletthaug for mottatt 
Dyrevelferdskjema LP-stevne 

 
 

 

28.9 

Mail fra Anne C. Bjerklund med 
timelister for vasking 

Besvart 
 

 

29.9 

Mail fra Statskog med kopi av 
leieavtale for Stikkaåsen 

 
Linda 

 

30.9 Utmelding fra Tore Enga  Linda  
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2.10 

Bekreftelse fra NKK om godkjent 
jaktprøve 2024 

 
 

 

4.10 

Mail fra Sigrid ang ny mailadresse 
til Jaktkomiteen 

 
 

 

6.10 

Mail fra NKK ang sluttoppgjør 20 – 
23082 

 
Reidun 

 

6.10 

Mail fra NKK ang anerkjennelse 20 
– 23082 

 
Reidun 

 

6.10 

Mail fra NKK ang sluttoppgjør 20 – 
23127 

 
Reidun 

 

6.10 

Mail fra NKK ang anerkjennelse 20 
– 23127 

 
Reidun 

 

6.10 

Mail fra hovedstyre som bekrefter 
at de tar opp saken om utstilling 
på møtet 17.oktober 

 
Karianne/Linda 

 

6.10 

Mail fra NRK om at prøve 17 – 
2407 er publisert 

 
 

 

6.10 

Mail fra NRK om at prøve 240316 
er publisert 

 
 

 

6.10 

Adresseendring fra Kari Spæren 
Sand 

 
Karianne 

 

7.10 

Spm fra Tine Z. Andersen ang frist 
for WT 22.10 

Videresendt 
Jaktkomiteen  

 

7.10 

Mail om frist for innsendelse til 
Retrievernytt 

 
Karianne 

 

9.10 

Mail fra NKK ang Søknad om jakt- 
og brukshundprøver prøver 2024 

 
 

 

9.10 

Mail fra NKK med terminliste jakt 
2024 

Videresendt 
Jaktkomiteen  

 

9.10 

Mail fra Oda Olsen ang manglende 
bekreftelse på kurs 

 
Karianne 

 

10.10 Kreditnota fra NKK for 2902462  Reidun  

10.10 Kreditnota fra NKK for 2902467  Reidun  

11.10 

Mail fra NKK med sluttoppgjør 20 
- 23081 

 
Reidun 

 

11.10 

Mail fra NKK med anerkjennelse 
for 20 – 23081 

 
Reidun 

 

12.10 

Mail fra Per-Martin Vian Grønli 
ang betaling for sporkurs 

Videresendt 
kurskomiteen Karianne 

 

12.10 

Mail fra Retrievernytt ang innspill 
etter Eliteprøve 

 
Karianne 

 

12.10 

Mail fra Steinar Sværen ang 
innspill til infomøte 

Besvart 
Karianne 
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12.10 

Spm fra KG i Lydighet ang stevne 
2024 

LP-komiteen 
 

 

18.10 

Mail fra hovedkontoret ang spm 
til strategimøte 

 
 

 

19.10 Kreditnota fra NKK for 2904640  Reidun  

19.10 Faktura fra Fortum Strøm  Reidun  

19.10 Info om forsikringsvilkår    

20.10 Faktura fra Copy Ski   Reidun  

23.10 

Mail fra Tone Kvamsvaag ang 
lydighetskurs 3-5 november 

 
Karianne 

 

23.10 Mail fra Jaktkomiteen ang fryser    

23.10 

Mail fra SSK ang nordisk 
viltspormesterskap for lag 2024 

Besvart 
Linda 

 

24.10 

Svar på søknad fra Coop ang 
gavepremier KM jakt 

 
 

 

24.10 

Mail fra Cathrine Bjørnebye ang 
valpekurs 

Besvart 
Karianne 

 

25.10 

Mail fra Guro Brunsby ang 
honorar handlingkurs Ise 

Videresendt 
kurskomiteen Karianne 

 

28.10 

Bekreftelse fra Retrievernytt ang 
dato for årsmøte 2024 

 
Linda 

 

68/23 
 
Økonomi 
 

Pr i dag overskudd på 
ca 56 000,-.  

Reidun  

23/23 Årshjul Er ajour. Linda  

55/22 Leie ekstern treningsplass 

Samarbeidet er i gang 
og det er i hovedsak 
positive 
tilbakemeldinger. 
Møte med Ise 9.nov 
for å avklare div 
uklarheter. 

Mona  

33/23 Jubileum 2024 

Purre opp komiteer 
ang medlemmer til 
jubileumskomite. LP 
har svart. 
Linda sjekker med 
rally.  
Karianne sjekker med 
jaktkomiteen, og 
avklarer med Line 
vedr. utstilling. 
 

Linda/Karianne  
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Festkomitee; ingen 
kandidater så langt.  
 

 
69/23 
 

Info/oppdatering fra komiteer 
denne måneden 
 
LP: Hatt fellestur med god 
stemning, bra oppmøte på 
treninger. 
Spor: Ikke noe nytt. 
Rally: Ikke noe nytt.  
Jakt: Tre i komiteen går ut ved 
nyttår.  
Utstilling: Avventer videre 
avklaring før videre arbeid mot 
utstilling. Jobbes med flere 
medlemmer til komiteen. 
Aktivitet: Invitert til temakveld 
innen spor med Mette Fevang 
førstkommende søndag.  
Jobbes med temamøte ang HD, 
AD, genetiske utfordringer på 
retrieveren mm.  
Hytte/plass: Jobbes med harv, 
den vi har utbedres. Jobbes videre 
med dette til våren. Hytta er malt 
på 3 sider. Musebånd står ved 
hytta, bør settes på plass, trengs 
mer arbeidskraft. 
Kurs: Generelt god påmelding. 
Rallykurs/treningsgruppe går med 
ekstern instruktør over lengre tid. 
Kurs for våren 2024 legges ut ca 
midt i januar.  

   

62/23 Forhandling avtale Stikkaåsen 

Kjøp av tomt er ikke 
aktuelt for Statsskog. 
Det forhandles ny 
avtale i 2025, det er 
videreformidlet til 
Statsskog.  

Linda  

63/23 
Utstilling april 2024,  
regelbrudd SUK 

Det har blitt søkt om 
utstilling i april 2024 
og september 2024, 
begge er godkjent og 

Linda/Karianne  
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har ligget på 
terminlisten. I 
ettertid har SUK 
trukket utstillingen i 
april 2024, som er et 
regelbrudd. Vi har 
sendt inn saken til 
hovedstyret og 
venter pr i dag på 
svar. Det er purret 
opp flere ganger, 
sendes en ny 
purremail med frist 
for svar (Linda). 

70/23 
Eventuelt 
 

Fryser til overs hos 
jakt, de kan kaste den 
om de ønsker. Linda 
svarer.  
 
Felles sponsor: 
Sportsman Pride, 
jobbes med saken.  
Vi avventer forslag til 
avtale. Sende ut 
forespørsel til 
komiteer der vi får 
inn en oversikt over 
hvilket behov det er 
for sponsor (Linda). 
 
Årsmøte 13. mars 
2024, Stikkaåsen  
kl 19.00. 

 
Linda 

 
 
 

Mona 
 
 
 

 

  

Moss, 31.10.23 

Linda Solberg 


